www.honyuco.com

HY-1510BVF-7

直驱自动剪线可开关右修刀综合送料缝纫机

Direct drive, single needle compound feed sewing machine with right cutter and auto trimmer









产品视频 For video plesase

技术参数 / Specification

| x/1/2/x// opcomounci | |
|--|---|
| 型号 Model No. | HY-1510BVF-7 |
| 送料方式 Feeding system | 交替压脚、送布牙和机针综合送料 Alternating presser foot, feed dog and needle feeding |
| 最高缝速 Max sewing speed | 2000 针/分钟 2000 s.p.m. |
| 线芯直径 Shuttle diameter | Ф28mm |
| 适用机针 Applied needle | DP × 17 #18-#23 |
| 适用缝线 Thread size | 最粗9股(13#)Maximum thread 9 strands nylon |
| 最大针距 Max stitch length | 9mm |
| 最大内外压脚交替量 Max alternating presser foot | 6.5mm(旋钮调节)Manually adjusted by knob |
| 最大抬压脚高度 Max presser foot lifting height | 16mm |
| 自动剪线装置 Auto trimming | \checkmark |
| 自动倒缝装置 Auto back tacking | \checkmark |
| 自动抬压脚 Presser foot lifting height by air | \checkmark |
| 自动供油 Auto oil system | \checkmark |
| 切边装置 Edge trimmer device | \checkmark |
| 操作空间 Operation space | 255 × 103mm |

产品概述

- ■右切刀特殊结构设计,在缝纫的同时将缝料右侧修齐。
- ■侧切刀性能可靠,可根据所缝制的工艺,通过快捷键打开或 关闭切刀功能。
- ■配备自动剪线、自动倒缝、自动抬压脚、自动供油、上下定 针等实用功能;
- ■垂直斩刀修边整齐无斜角;
- ■标配针位组切边宽度为5mm。

典型应用

适用于沙发、汽车内饰装潢等领域的修边缝制和特殊工艺的缝制。

Product Description

- The right cutting special structure design can trim the right side of the material during sewing.
- The side cutting has reliable performance, according to the sewing process, the function can be turned on or off by shortcut keys.
- It is equipped with auto trimming, auto back tacking, pneumatic presser foot lifting, auto oil supply, up and down needle positioning and other practical functions.
- Vertical knife trim the edge smoothly without bevel.
- Standard needle gauge set cutting width is 5mm.

Typical Field of Application

Edge trimming and special process for sofa, car interior or the same field products.

产品优势 / Product Advantages

右切刀特殊结构 / The right cutting special structure

- 右切刀特殊结构设计,在缝纫时切边,提高生产效率。
- 根据缝制需求,切刀功能可通过快捷键单独开关。
- The right cutting special structure design can make right side trimming while sewing, improves efficiency.
- According to sewing requirements, the cutter function can be switched on and off individually by shortcut keys.



内外压脚的上下交替量通过机头顶部的大型拨盘简单的进行设定,手动旋转拨盘可调整压脚交替量高度1-6.5mm。

The upper and lower alternating amount of the inner and outer presser foot can be easily set by the large dial on the top of the machine head. Manually rotate the dial to adjust the alternating amount of presser foot height 1-6.5mm.







剪线准确无误 / Precise thread trimmer

- ■特殊的剪线结构设计,提高左侧旋梭线的使用效率。
- Special trimming structure design improves the usage effciency of thread.



可选针位组 / Needle gauge set

针位组切边宽度为 5mm 时最大针距为 8mm, 切边宽度为 2.5mm 时最大针距 6mm, 切边宽度为 1.5mm 时最大针距3mm。

The maximum stitch length is 8mm when the needle gauge set cutting width is 5mm, the maximum stitch length is 6mm when the cutting width is 2.5mm, the maximum stitch length is 3mm when the cutting width is 1.5mm.





09